
Zápisnica z 52. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

16.7.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 19,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin Chovan, Vladimír 

Ďuroň ml.  

Hlavný kontrolór obce:  

Neprítomní poslanci: Mgr. Andrea Floreková, Martin Drbjak  

Hostia:  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

3. Určenie volebných obvodov, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie /úväzku/ starostu 

obce na celé volebné obdobie. 

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

5. Oboznámenie sa s listom poslanca p. J. Chlebíka k rekonštrukcii požiarnej zbrojnice. 

6. Rôzne. 

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Vladimíra Ďuroňa ml. a Jána 

Chlebíka. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                                Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplnenie programu o bod č. 2:  Prerokovanie a schválenie rozpočtových 

opatrení. 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

4. Určenie volebných obvodov, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie /úväzku/ starostu 

obce na celé volebné obdobie. 

5. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

6. Oboznámenie sa s listom poslanca p. J. Chlebíka k rekonštrukcii požiarnej zbrojnice. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                        Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Starosta obce informoval poslancov, že 

projekt na rekonštrukciu MŠ neprešiel. Ďalej informoval o cenovej ponuke firmy GERALT 

na výmenu vstupných dverí v MŠ a všetkých okien, okrem okien na kotolni, ktorá je na sumu 



16.776,78 €. V rozpočte na rok 2018 boli schválené finančné prostriedky na opravu, údržbu v 

MŠ v sume 12.000 €. Z tejto sumy sa už čerpalo na opravu plota a preto je potrebné presunúť 

finančné prostriedky z rezervného fondu. Starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 4/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                        Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Rozpočtovým opatrením OcÚ č. 4/2018 bol schválený presun finančných prostriedkov z 

rezervného fondu na rekonštrukciu MŠ /výmena okien/ v sume 7.000 € a rekonštrukciu 

rozhlasu v sume 20.000 €. 

 

3. Starosta informoval poslancov, že podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, je 

potrebné vyhlásiť voľby na hlavného kontrolóra obce Kvačany, nakoľko 15. júna 2018 nebol 

zvolený nový kontrolór obce. Poslanci odsúhlasili termín konania volieb a pracovný úväzok 

nového kontrolóra. Starosta prečítal návrh uznesenia: 
a) Obecné zastupiteľstvo vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra obce Kvačany, ktorá sa  

uskutoční dňa 4. októbra 2018  na zasadnutí  obecného zastupiteľstva, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje náležitosti prihlášky a spôsob vykonania voľby hlavného 

kontrolóra obce Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo ukladá obecnému úradu zverejniť vyhlásenie voľby hlavného 

kontrolóra spôsobom v mieste obvyklým, na webovej stránke obce a v regionálnych 

novinách.  

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                        Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta obce informoval, že podľa zákona č. 180/2014 je potrebné určiť počet volebných 

obvodov, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie /úväzku/ starostu obce na celé nasledovné 

volebné obdobie. Po krátkej diskusii starosta prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje vytvorenie jedného volebného obvodu 

v zmysle § 166 ods. 2  zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

b)  obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje vo voľbách do orgánov samosprávy obce 

Kvačany v roku 2018 zvoliť sedem poslancov do Obecného zastupiteľstva Kvačany, 

c)  obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo úväzok starostu obce Kvačany na ďalšie 

funkčné obdobie vo výške 100 % .  

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                        Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Odchod poslanca R. Lasáka. 

 

5. Starosta obce informoval poslancov o žiadostiach na odpustenie poplatku za TKO na r. 

2018 od p. A. Glončákovej a p. E. Štepaniakovej. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Glončákovej o odpustenie    

poplatku za komunálny odpad na rok 2018, 



b)  obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Ľubica Jašeková, rod. Glončáková, Jozef Jašek a Emma Jašeková, 

nakoľko trvale žijú v Českej republike,  

Hlasovalo:   za -   4 / Ján Chlebík, Milan Galica, Martin Chovan, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Štepaniakovej o odpustenie    

poplatku za komunálny odpad na rok 2018, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Slavomíra Štepaniaka, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Maďarskej 

republike a Elenu Petranovú, rod. Štepaniakovú a jej syna Matúša Petrana, nakoľko sa 

dlhodobo zdržiavajú v Liptovskom Mikuláši.  

Hlasovalo:   za -   4 / Ján Chlebík, Milan Galica, Martin Chovan, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca R. Lasáka. 

 

6. Starosta oboznámil poslancov s listom poslanca p. Chlebíka k rekonštrukcii obchodu na 

Dlhej Lúke na požiarnu zbrojnicu, ktorý bol v znení:  

„Ahojte poslanci! 

V prvom rade vdaka, ze ste mali tu trpezlivost a k projektu DHZ sme sa vcera vratili. Vidime, 

ze poslancovanie nie je jednoducha vec, ani starostovanie nie. Je to zasluzna robota a zdaleka 

nedocenena.  

Ako sa mi to cele ulezalo v hlave, myslim ze sa zhodneme, ze to zastupitelstvo na 16.7., na 

ktorom sme sa uzniesli vcera, kde by mali byt obcania oboznameni o tomto projekte ako aj o 

celom obraze zamyslanych investicii v Kvacanoch, nejake nove zavazne zistenia neprinesie. 

Mozno len rozviri relativne zbytocne dalsie vasne, pricom je pravda, ze ak by boli nejaki ludia 

minimalne z Facebooku zasadne proti, mohli prist uz vcera.  

Stravili ste nad tym projektom viac casu ako ja, nielen toto zastupitelstvo. Som presvedceny, 

ze ste hladali najlepsie mozne riesenia, pricom nie vzdy je najlacnejsie najlepsie. Obec 

nastastie ma relativne vela penazi a ak chceme nieco robit, prakticky vzdy sa hovori o velkych 

sumach, ci sa nam to paci a ci nie. Ak chceme nieco robit, musime platit.  

Zastupitelstvo je demokraticky organ, kde rozhoduje vacsina, pricom po vcerajsku vidim, ze 

ja som v tomto pripade myslim so svojim nazorom neinvestovat tak velke prostriedky z 

vlastneho a ist do rizika osamoteny a nepride mi spravne veci v takom pripade komplikovat a 

brzdit. 

Preto som sa rozhodol navrhnut zrusenie uznesenia o organizovani zastupitelstva na 16.7.. A 

mozno vas len poprosit, nech podebatite o tom projekte so zopar ludmi pre zber nazorov, 

pricom ak nezmenite nazor, nenamietam aby povodne rozhodnutie investicie do DHZ zostalo 

v platnosti. 

Ja toto oznamim aj na Facebooku. Odkomunikujem pred publikovanim I s obecnym uradom, 

aby sme predisli tomu, ze nieco bude znovu interpretovane inak. Ako s tym nalozite je na vas.  

Kazdy vykonavame svoju funkciu nejak. Mrzi ma, ak ten moj styl, ked ako kanal na 

prezistovanie zaujmov obcanov niekedy pouzijem Facebook, niekomu nie je uplne po voli, 

resp. je vnimane nejak vztahovacne. Pre mna je to najefektivnejsi sposob, ako pri malej 

namahe ziskat aspon zopar nazorov a urcite nie cesta, ako utocit na to ci ono. Tak dakujem za 

pochopenie.  



Pozdravujem! 

Jan Chlebik 

 

PS: Snazme sa zlepsit tie pozvanky na zastupitelstva a zapisnice pisat tak, aby obsahovali 

podstatne informacie :)” 

Poslanec J. Chlebík sa informoval, či poslanci oslovili nejakých ľudí ohľadom spomínanej 

investície. Poslanci odpovedali, že boli názory aj za aj proti, ale nik priamo po vysvetlení 

nespochybňoval spomínanú investíciu. Preto sa dohodli, že spomínaný list zoberú na vedomie 

a zrušia uznesenie týkajúce sa zvolania obecného zastupiteľstva ohľadom investície do 

rekonštrukcie. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie list poslanca p. Chlebíka k rekonštrukcii požiarnej 

zbrojnice. 

b) obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 51/6/2018, zo dňa 26.6.2018, bod č. 5 písm. a). 

Hlasovalo:   za -   5 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Martin   

                                                        Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7.  Starosta obce informoval, že sa plánuje navýšenie sumy na uloženie komunálneho odpadu, 

nakoľko sa málo separuje. Firma, ktorá vykonáva zber separovaného zberu bude náhodne 

kontrolovať kontajnery, čo sa v nich nachádza, nakoľko sa v súčasnosti v zberných nádobách 

nachádza odpad, ktorý tam nemá čo robiť. V prípade, že sa bude v zberných nádobách 

nachádzať aj komunálny odpad, bude aj vyšší poplatok za uloženie odpadu. R. Lasák 

upozornil na to, že sa ľudia sťažujú na nezatiahnuté záclony na KD po cvičení, ktoré vedie p. 

Šimovčeková. J. Chlebík informoval, že p. Plaza žiada o odstránenie lipy, ktorá sa nachádza 

pri jeho drevenici na Dlhej Lúke. V. Ďuroň požiadal tiež o vypílenie stromu na Dlhej Lúke, 

ktorý sa využíva ako vianočný stromček. Starosta obce informoval, že musíme podať žiadosť 

na obecný úrad do Prosieka, kde ako právnická osoba zaplatíme poplatok 100 € a na vypílenie 

lipy pri Plazovcoch musíme zabezpečiť pracovníka na výškové práce, nakoľko sa lipa 

nachádza medzi drôtmi elektrického vedenia. Musíme spísať všetky stromy, ktoré sú na 

obecných pozemkoch aich stav je nevyhovujúci, aby sa napísala jedna spoločná žiadosť.      

 

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,00 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

Vladimír Ďuroň ml.       ........................................    

Ján Chlebík    ........................................ 


